
6 (R 1608) Het verlenen van toestemming aan Prins Maurits
Willem Pieter Hendrik van Oranje-Nassau, Van
Vollenhoven om een huwelijk aan te gaan met
Marie-Hélène Angela van den Broek

Nr. 8 NOTA NAAR AANLEIDING VAN HET VERSLAG
Ontvangen 25 maart 1998

De regering heeft met genoegen gelezen dat de commissie met
instemming kennis heeft genomen van het wetsvoorstel en dat zij van
harte zal helpen de gevraagde toestemming te bevorderen.

De leden van de VVD-fractie uit de Tweede Kamer en van de PvdA-fracties
uit de Eerste en Tweede Kamer hebben vragen gesteld over de onder-
werpen die in de rijkswet voor toestemming van het huwelijk worden
opgenomen.
In het onderhavige wetsvoorstel is alleen de verlening van toestemming
voor het huwelijk opgenomen. Dat is immers waarover de wetgever zich
volgens art. 28 Grondwet heeft uit te spreken. In de memorie van
toelichting is aangegeven op welke dag en in welke plaats het huwelijk is
voorgenomen.
De regering acht dit een gegeven dat in het kader van de behandeling van
het wetsvoorstel niet mag ontbreken. Wij beschouwen de keuze van de
plaats en de datum een aangelegenheid waarbij de regering betrokken is.

De leden van de PvdA-fracties uit beide Kamers hebben de vraag gesteld
of is overwogen mr. Pieter van Vollenhoven een adellijke titel te verlenen.
De regering heeft geen aanleiding gezien zulks in overweging te nemen.
Er zij overigens op gewezen dat aan de aanstaande echtgenote van Z.H.
Prins Maurits ook geen adellijke titel zal worden verleend.

De leden van de VVD-fractie uit de Tweede Kamer en de leden van de
PvdA-fracties uit de Eerste en Tweede Kamer vroegen welke titel de
eventuele kinderen van Z.H. Prins Maurits zullen krijgen, indien Z.H. Prins
Maurits tot het koningschap zou worden geroepen. Zoals deze leden
hebben opgemerkt zullen de eventuele kinderen geen adellijkte titel
hebben. Z.H. Prins Maurits is op dit moment een bloedverwant van de
koning in de derde graad van erfopvolging. Zijn eventuele kinderen zullen
dus, gerekend vanuit de huidige situatie, bloedverwanten in de vierde
graad zijn en vallen derhalve buiten de grondwettelijke erfopvolging.
Mocht Z.H. Prins Maurits het koningschap beërven, dan ontstaat een
nieuwe situatie. De eventuele kinderen zullen dan wel in de lijn van de
erfopvolging komen.
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Het komt de regering voor dat de dan ontstane situatie naar de omstan-
digheden van het moment zal moeten worden beoordeeld.
Dezelfde leden vroegen of de regering zich reeds heeft afgevraagd welke
naamgeving in volgende gevallen zal worden gekozen en welke situatie
ontstaat wanneer Koningin Beatrix niet langer het koningschap vervult.
Artikel 5 elfde lid Boek 1 BW brengt met zich mee dat de geslachtsnaam
van kinderen geboren uit een huwelijk met een lid van het koninklijk huis
bij koninklijk besluit wordt bepaald. Dat vraagt per geval een beoordeling.

De Minister-president,
Minister van Algemene Zaken,
W. Kok

De Minister van Binnenlandse Zaken,
H. F. Dijkstal

De Minister van Justitie,
W. Sorgdrager
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